
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 180 af 5. oktober 2015 (alm. del). Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Merete Riisager (LA). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Nanna Meilbak 

  

2. november 2015 
J.nr. 15-2927067 

  

Skatteudvalget 2014-15 (2. samling)
SAU Alm.del endeligt svar på spørgsmål 180
Offentligt
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Spørgsmål 180 

Vil ministeren set i lyset af udfordringerne med EFI og svindlen med refusion af udbytte-

skat udarbejde kvartalsvise redegørelser om risikovurderinger på skatte- og afgiftsområdet 

og oversende disse til Skatteudvalget? 

 

Svar 

Jeg vil indledningsvist fremhæve, at jeg ønsker at informere åbent om de områder, som 

har offentlighedens opmærksomhed, men det er samtidig vigtigt, at Folketinget serviceres 

målrettet, og at Skatteministeriets ressourcer anvendes mest hensigtsmæssigt. 

 

Som følge af den politiske aftale indgået i forbindelse med regeringens handlingsplan 

’SKAT ud af krisen’, er der etableret en følgegruppe i regi af finans- og skatteministeren 

med deltagelse af finans- og skatteordførerne og Skatteudvalgets formand. Følgegruppen 

mødes én gang hvert kvartal med henblik på at drøfte udfordringer og fremdrift på 

SKATs område. 

 

Skatteudvalget vil som led heri løbende få kendskab til det overordnede risikobillede på 

skatte- og afgiftsområdet. 

 

Jeg kan oplyse, at jeg aftalte det samme med Skatteudvalgets formand, Thomas Jensen, på 

et møde 8. oktober 2015 om Skatteministeriets fremtidige oversendelser til Skatteudval-

get.  
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